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2.  Par izstāšanos no starptautiskās asociācijas “European Spaas Association” 

 

1. Darba kārtības apstiprināšana 

Izsakās: I. Kārkliņa aicina deputātus balsot par sēdes darba kārtību. 

Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par darba kārtību („par” – 5 (I. Kārkliņa, 

G. Anspoks, A. Morozovs, U. Kronblūms, J. Asars), „pret” – nav, „atturas”– nav), 

nolēma: 

 

apstiprināt darba kārtību: 

2.  Par izstāšanos no starptautiskās asociācijas “European Spaas Association” 

 

2. Par izstāšanos no starptautiskās asociācijas “European Spaas Association” 

Ziņotājs: A. Macijevska 

 U. Kronblūms jautā, vai Jūrmalas pašvaldība piedalās Eiropas Kūrortu 

asociācijā, kā tas ir norādīts Jūrmalas valstspilsētas pašvaldības nolikumā? 

U. Kronblūms izsaka lūgumu Jūrmalas valstspilsētas pašvaldības 2022. gada 

publiskajā pārskatā iekļaut informāciju par to, kā ir mainījusies situācija 

attiecībā uz ārstniecisko tūrismu; attiecīgo iestāžu skaits ir pieaudzis vai 

samazinājies. U. Kronblūms lūdz padomāt arī par to, kas Jūrmalu raksturo kā 

kūrortu. Aktualizē tūristu trūkuma problēmu ziemas sezonā. 

 L. Dzirnekle precizē, ka Eiropas Kūrortu asociācija ir tā pati European Spaas 

Association, un Jūrmalas valstspilsētas pašvaldības nolikumā būs jāveic 

grozījumi saistībā ar izstāšanos no šīs organizācijas. 

 G. Anspoks lūdz nosaukt ieguvumus no dalības asociācijā par laika periodu, 
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kad Jūrmalas pašvaldība ir bijusi šīs asociācijas biedrs? 

 A. Macijevska izsaka priekšlikumu nosūtīt apkopojumus, kādas darbības ir 

tikušas veiktas. 

Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par lēmuma projektu („par” – 3 (I. Kārkliņa, 

G. Anspoks, A. Morozovs), „pret” – nav, „atturas”– 2 (U. Kronblūms, J. Asars), nolēma: 

atbalstīt lēmuma projektu “Par izstāšanos no starptautiskās asociācijas 

“European Spaas Association”. 

 

Sēde slēgta plkst. 9.15 

 

Sēdes vadītāja  I. Kārkliņa 

Sēdes protokolētāja  A. Pigita 

 


